

## 2017 年母语双周

### Mother Tongue Language Fortnight 2017

今年的母语双周活动是在7月10日到7月21日举行的。今年的主题是“那些美好的时光”。在这活动期间，母语部举办了很多有趣的活动，让学生们在欢乐中学习母语。

The Mother Tongue Language Fortnight 2017 was held from 10 July to 21 July. The theme of this year's MTL Fortnight is *The good old days*. A series of fun-filled activities was carried out and the pupils enjoyed themselves during these activities.

#### 讲故事活动

#### Story Telling

“讲故事达人”为同学们讲了生动、有趣的故事，并向同学们推荐了一些故事书。

Our pupils thoroughly enjoyed the story telling sessions by professional story tellers.



## 京剧工作坊

### Peking Opera Workshop

一、二年级的学生们参加了京剧工作坊，她们了解到了一些京剧的历史和  
相关知识，还学了一些简单的京剧动作。

P1 & P2 pupils took part in an interactive workshop, which provided them an  
opportunity to know more about Peking Opera.



## 学习之旅——观看《月亮不见了》

### CL Learning Journey-Watching “The missing moon”.

小三的学生观看了舞台剧《月亮不见了》，同学们都沉浸在有趣的剧情中。

P3 pupils went on a learning journey to watch an interesting drama “The missing  
moon”.



## 手工工作坊

### Craft Workshop

五年级学生学习制作传统工艺中国结，她们做出了很多精美的作品。

P5 pupils learnt how to make Chinese knots and their works were very exquisite.



## 班级比赛

### Class Competitions

同学们在班上还展开了激烈的比赛。一、二年级的学生进行小组唱歌比赛，三、四年级的学生进行主题为“过去和现在”的海报设计比赛，五、六年级的学生进行四格漫画创作比赛。

Class competitions were held during the Mother Tongue lessons. For P1 and P2 pupils, they worked in groups and took part in the Singing Competition. For P3 and P4 pupils, they took part in the poster-making competition with the theme “Past and Present”. For P5 and P6 pupils, they designed and created comic strip drawings on Taboos.



## 烹饪课程

### A lesson at IJ Cooking Palace

小四的学生学习制作汤圆，她们吃着自己亲手做的汤圆，感觉格外香甜。

Food speaks a lot about its culture. The P4 pupils made glutinous rice balls in the IJ Cooking Palace.



## 种族和谐日嘉年华

### Racial Harmony Day CCE Carnival

在学校休息时间，同学们可以去不同的站点玩传统游戏、品尝传统食物和制作传统手工。

Booths with exciting traditional games, tasty traditional snacks and interesting traditional crafts, were set up for pupils to experience during recess time.



